

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I VÄSTERGÖTLANDS BRIDGEFÖRBUND  
021022 I SKÖVDE

NÄRVARANDE: Hans Bogeskär, Leif Axelsson, Sixten Ek, Bror Andersson, Roland Storck  
Tomas Johansson, Christian Carlsson, Kalle Ek, Christer Svensson, Sten Öman,  
Dajsy Hajek och Roland Andersson

- 1 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
- 2 Dagordningen godkändes.
- 3 Föregående protokoll godkändes.
- 4 St Levene har inte svarat om man skall vara med i rallyt. Bror fick i uppdrag att ta kontakt med klubben, Rallytävlingen i Hjo blir fredagen den 27 dec kl 17.00 .  
SM-DM lag har samlat troligen 20 lag , osäkerhet om antal lag från Boråskretsen  
Sixten tar tag i detta och ser till att det blir jämt antal lag. Eftersom det är 13 lag från Skövde,  
beslutades att båda sammandragen skall vara i Skövde.  
SM- DM Seniorer spelas i Skövde 16 nov , Longs Bygdegård 17 nov och Borås ?
- 5 Leif vill ha med info till hemsidan. Han fick också i uppdrag att rätta till de felaktigheter som .  
nu finns.
- 6 Hans B rapporterade från SBF:s distriktsträff 18 -20 okt. Han tyckte att träffen hade varit bra.  
Fler funktionärer behövs till SM veckan 2003. SM - EM veckorna i Malmö 2004 kommer att  
vara under tiden 19juni - 3 juli..Man hoppas att det skall bli riktigt festliga veckor . En Lands  
kamp kommer att anordnas mellan Sverige och Danmark..Även till dessa veckor kommer man  
att behöva mycket hjälp. Fler saker som hade diskuterats var bla:ruter,handicapsystem  
medlemsrekrytering,attityder, tidningen, ny logo.m.m
- 7 Skövde skulle skicka 4st till utbildningshelgen i GBG 16 17 nov
- 8 WM- guld simultantävling kommer att vara i Skövde 3 nov.
- 9 Styrelsen var positiv till Ricky och Björns arbete i Ulricehamn och godkände deras önskan att  
få ersättning för material ,fika m.m 2000 :- beviljades. Dajsy fick betala ut mer om det  
behövdes
- 10 Roland Storck valdes till vice ordförande  
Oktobersilvertävlingen skall rapporteras till Gunnel Svensson och avgiften skall sättas in på  
pg 12 56 81 - 7
- 11 Nästa styrelsemöte blir i Alingsås den 28 jan 2003
- 12 Ordförande Hans B önskade alla en god jul och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Roland Andersson

**PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I VÄSTERGÖTLANDS BRIDGE-  
FÖRBUND 030128 i ALINGSÅS.**

**NÄRVARANDE:** Daisy Hajek, Sten Öman, Roland Storck, Christer Swenson, Bror Andersson, Sixten Ek, Ricky Johansson, Hans Bogeskär, Christian Carlsson, Calle Ek, Roland Andersson, Thomas Johansson och Gunnel Svensson.

1. Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
2. Dagordningen godkändes.
3. Föregående mötesprotokoll godkändes.
4. För att vi skall kunna dela ut guldpoäng till 3 personer i Rallyt krävs 64 par i de sista två tävlingarna.  
Levene har gett klartecken för rally till nästa år.  
DM-Lagfinalen spelas i Skövde 15-16/3  
Seniorfinalen i Borås 16/2  
Mixedfinalen i Alingsås 29/3  
Parkval i Alingsås och Skövde 1/2 och ev. Borås 2/2  
Parfinalen i Skövde 1-2/3  
Damfinalen i Skövde 26/4  
Sanktion: Upphärads BK Göta-Älvdalsmästerskapet  
Fördelning av platser i div. 3: Skövde 3 lag, Vara 2 lag och Borås 1 lag. Den sista platsen kvalar tvåorna om.
5. Leif vill ha så mycket information som möjligt för att hemsidan skall vara aktuell.
6. De som deltagit vid utbildningshelgen var nöjda.
7. Styrelsen diskuterade framtiden inom distriktet och utsåg en grupp för att jobba vidare med problemet: Hans (sammanställande), Calle, Roland S och Thomas.
8. Styrelsen beslutade att avtackning av Kenth Sandéhn skall göras vid parfinalen i Skövde.
9. Nästa styrelsemöte blir traditionsenligt vid Hökensås 030524.
10. Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet

Gunnel Svensson

**PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I VÄSTERGÖTLANDS BRIDGE-  
FÖRBUND 030524 VID HÖKENSÅS.**

**NÄRVARANDE:** Daisy Hajek, Sten Öman, Bror Andersson, Sixten Ek, Leif Axelsson, Hans Bogeskär, Christian Carlsson, Calle Ek, Roland Andersson, Thomas Johansson och Gunnel Svensson.

1. Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Särskilt välkommen till Thomas Winther från SBF
2. Dagordningen godkändes.
3. Föregående mötesprotokoll godkändes.
4. Det är klart med Alingsås sanktion för guldtävling. Styrelsen diskuterade startavgiftens storlek vid silvertävlingar. Distriktstävlingens ledaren får i uppdrag räkna ut hur kostnaderna skall fördelas för att få fler par till DM-tävlingarna. Det betonades även att klubbträffen är viktig. Sanktion beviljades till Riddarbridgen i Juli.
5. Leif vill ha så mycket information som möjligt för att hemsidan skall vara aktuell.
6. Daisy rapporterade om ett beräknat underskott på 5 000: -. Dessutom måste nya kortlekar köpas in.
7. Dragningen av de lottade vinsterna á 300:- i rallytävlingen gjordes:

Ola Hultgren	Ulricehamn
Hans Brolin	Borås
Curt Sjölin	Falköping
Roy Carlsson	Ulricehamn
Margaretha Eldh	Mariestad
8. 2005 kommer ett Englandsutbyte att ske. Finns någon klubb eller distrikt som är intresserad. Det samma gäller även NM-lag. Styrelsen kommer att ta ställning när de ekonomiska förutsättningarna är klara.
9. Thomas Winter informerade om vad han sysslar med. Styrelsens repr. fick berätta om sina hemmaklubbar. Styrelsen vädjade till Thomas om hjälp med ett program för klubbträffen. Skolkampen kommer att äga rum 15/9-31/10.
10. Nästa styrelsemöte blir före årsmötet som kommer att hållas i Varakretsen 030913.
11. Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet

Gunnel Svensson